
Breaking News – for immediate release February 6th, 2024 

The Sudbury Symphony Orchestra will be making an important announcement February 10th at 

7:30 PM, in regards to the Artistic Directors search for the SSO. 

This announcement will be in conjunction with the planned Chamber Music Series Concert, 

“Bohemian Rhapsody” featuring the Sudbury Symphony String Quartet, at the “Grande salle de 

la PdA du Grand Sudbury”. 

Be the first to learn which of the five talented applicants was chosen and be the first to learn 

about what the new Artistic Director has in store for the Orchestra all while taking in the third 

installment of the acclaimed Chamber Series Concerts.  

The concert features the Sudbury Symphony String Quartet performing the works of two 

Bohemian (Czech) composers that journeyed across the Atlantic. Antonin Dvorak's spirited 

"American" string quartet is a masterpiece of the string quartet genre that features the music he 

heard in his travels across the United States, from bird songs to spirituals.  After the Nazi 

invasion of the Sudetenland in 1938, Oskar Morawetz applied for a Canadian visa, and made his 

way to Toronto. He taught at the Royal Conservatory of Music, performed as a piano virtuoso, 

and became one of the most performed Canadian composers. Of his five works for string quartet, 

the most played is the intense String Quartet No. 2, which demonstrates Morawetz's contrapuntal 

skill as well as his fondness for experimental colours. 

Programme 

Oskar Morawetz (Bohemian-Canadian) - String Quartet No. 2 

Antonin Dvorak - String Quartet No.12 "American" 

February 10th 2024 

7:30 pm – 9:30 pm / Doors: 7:00 pm 

Grande salle de la PdA du Grand Sudbury 27, rue Larch, Sudbury, ON, Canada 

The box office will open at 5:30 p.m. the day of the show. 

For more information about this event, please contact La Place des Arts du Grand Sudbury at 

billetterie@maplacedesarts.ca.   

 

Tickets may be purchased at: https://thepointofsale.com/tickets/661240211001   

 

Check out https://sudburysymphony.com  for more live classical music concerts! 

 

Media Contact – Richard L. Paquette 7056987443 richard@richardlpaquette.ca   
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Dernières nouvelles - pour diffusion immédiate  6 février, 2024 

L'Orchestre Symphonique de Sudbury fera une annonce importante le 10 février à 19h30 

concernant la recherche du directeur artistique pour l'OSS. 

Cette annonce aura lieu conjointement avec le concert prévu de la série de musique de chambre « 

Bohemian Rhapsody » mettant en vedette le Quatuor symphonique à cordes de Sudbury, à la 

Place des Arts, 27, rue Larch, Sudbury ON.  

Soyez le premier à savoir lequel des cinq candidats talentueux a été choisi et soyez le premier à 

découvrir ce que le nouveau directeur artistique vous réserve, tout en assistant au troisième volet 

de la célèbre série de concerts de chambre. 

Ce concert présente le quatuor à cordes de l'orchestre Symphonique de Sudbury (SSO) 

interprétant les œuvres de deux compositeurs bohèmes (Tchèques) qui ont traversé l'Atlantique. 

Le quatuor à cordes « américain » d'Antonin Dvorak est un chef-d'œuvre du genre qui présente la 

musique qu'il a entendue lors de ses voyages à travers les États-Unis, des chants d'oiseaux aux 

spirituals. Après l'invasion nazie des Sudètes en 1938, Oskar Morawetz a demandé un visa 

canadien et s'est rendu à Toronto. Il a enseigné au Conservatoire Royal de Musique, s'est produit 

comme pianiste virtuose et est devenu l'un des compositeurs canadiens les plus joués. Parmi ses 

cinq œuvres pour quatuor à cordes, la plus jouée est l'intense quatuor à cordes n°2, qui démontre 

l'habileté contrapuntique de Morawetz ainsi que son penchant pour les couleurs expérimentales. 

Programme 

Oskar Morawetz (Bohemian-Canadian) - String Quartet No. 2 

Antonin Dvorak - String Quartet No.12 "American" 

10 février 2024 

19h30 – 21h30 / Entrée: 19h00 

Grande salle de la PdA du Grand Sudbury 27, rue Larch, Sudbury, ON, Canada 

La billetterie ouvrira à 17h30 la journée de cette représentation.   

Pour plus d'information à propos de cet événement, veuillez contacter La Place des Arts du 

Grand Sudbury à billetterie@maplacedesarts.ca.   

Achat de billets : https://thepointofsale.com/tickets/661240211001  

Consultez https://sudburysymphony.com   pour plus de concerts de musique classique en direct ! 

Contact médias – Richard L. Paquette 7056987443 richard@richardlpaquette.ca 

mailto:billetterie@maplacedesarts.ca
https://thepointofsale.com/tickets/661240211001
https://sudburysymphony.com/
mailto:richard@richardlpaquette.ca

